

Dagsorden og referat		Dato: 3. marts 2025	Tid: 19-21	Sted: Klublokalet
Emne: Bestyrelsesmøde		Mødedeltagere: Christian (CA), Jan (JH), Peter (PAA), Stine (SB), Annette (AH), Afbud: Simon (SW) Referent: CA		
Formål med mødet:		Forbered:		
Anvendelse af mødets resultat:		Medbring:		
	Emne	Tid	Referat (Input, konklusioner og beslutninger)	
1.	Godkendelse af dagsorden	2 min	ok	
2.	Godkendelse af referat fra mødet 4/2 (bilag 1)	3	ok	
3.	Orientering a) Status på renovering af hal Intet nyt fra kommunen. Pæn aktivitet i hallen. b) Status på politik c) Status på brev til medlemmer/tilbagemeldinger fra medlemmer ang tilbagebetaling (artikel fra Frb Amts Avis Bilag 2)	15	a) Der blev gået en runde på bassinkanten og kigget på arbejdet. b) Der afholdes et møde med kommunen om fremtidig drift af svømmehallen torsdag d 13 marts kl 09:00 CA, JH og måske også PAA deltager, afhængig af dagsorden. CA spørger til denne hos kommunen. c) Dette blev vendt. CA svarer de seneste.	

4.	Orientering: Økonomi a) Status på økonomi 24/25 v Jan	10	a) Økonomien udvikler sig som forventet. Der udarbejdes udkast til skalerbart budget m hhv 600, 900 og 1200 medlemmer.
5.	Orientering: Svømmeafdeling a) 'Flytning' til Allerød b) Status Breelteparken	5	a) Forløber planmæssigt b) Møde med Breelteparken ang ny sæson i løbet af marts
6.	Orientering: K-afdeling a) Status på træning i) Trænersituation 3-4. holdet b) Status på stævner i) Stævneplan foråret 2025 ii) Klubrekorder opdateret (bilag 3)	15	a) der arbejdes stadig på en ny træner b) blev taget til efterretning
7.	Drøftelse: Indstilling til "Årets initiativ" i DGI Nordsjælland 2025 (Bilag 4) Ønsker vi at indstille Alle tiders vand?	10	a) Alle tiders vand indstilles
8.	Drøftelse: Forretningsorden (skubbet fra sidste møde) Iflg vores vedtægter beslutter bestyrelsen selv sin forretningsorden. Men det har vi ikke gjort i indeværende periode. CA har atter revideret udkastet til en forretningsorden fra seneste møde (bilag 5). Udkastet er i al væsentlighed baseret på DGI's skabelon, men tilpasset vores vedtægter. Udkastet drøftes mere grundigt.	15	Udkastet blev drøftet og en række ændringer blev vedtaget. CA laver ny version asap.
9.	Drøftelse: sanering af hjemmeside Vores hjemmeside er noget rod og bør saneres inden ny sæson (dvs senest 1. maj).	15	CA og PAA kigger på det tekniske. Alle opfordres til at kigge hjemmesiden igennem mhp ændringer osv.

	Projektet drøftes og igangsættes - herunder gerne fordeling af opgaver.		
10.	Drøftelse/Orientering: Projekter a) Svømmeskolekoncept: SB og SW b) Budget/økonomi: JH og PAA c) Tri: SB d) K-afdeling+stævner: AH e) Hørsholm Cup: AH f) Tøj: Lene Fabricius g) Sponsorer: CA? SB? (Stine undersøger mulighed for frivillighed, fx ifht Sparta osv) h) Kommunikation: CA i) Camps: SB j) Åbent vand: SB	10	a) Skydes til næste møde. b) Betaling til næste sæson drøftes. Umiddelbart er der stemning for en model, hvor man melder sig til i maj og derefter betaler, når vi ved, der er vand i bassinet. g) SB fremlagde koncept for frivilligt arbejde i regi af Spartaarrangemeter. Det besluttedes at starte med at søge at få ca 10 personer med som frivillige til Royal Run i) Tilmelding til Camps går planmæssigt. Der arbejdes på løsning ang omklædning mv.
11.	Kommende møder: 1. april 28. april 2. juni (måske via teams) Mødetid 19-21 GF Tirsdag 23. september 2025 kl 19 Øvrige datoer: Hørsholmløbet 25. maj 2025: https://horsholmlobet.dk/	5	Alle opfordres til at deltage (for egen regning) i Hørsholmløbet. Medlemmerne opfordres ligeledes til at tilmelde sig (ligeledes for egen regning).
12.	Evt.	5	Der blev talt om regler og praksis for fripladser